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Gwizdy i okrzyki rozpoczęły dzisiejszą sesję Rady Warszawy. Radni mają podjąć decyzję o 

prywatyzacji Stołecznego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej. Przeciwni temu są zarówno 

pracownicy spółki SPEC, jak i wielu mieszkańców Warszawy. 

 

Wiceprzewodnicząca Warszawskiego Związku Zawodowego Ciepłowników podkreśla, że 

najważniejsza kwestia to los pracowników. Bożena Skudlarska zarzuca również władzom 

miasta, że pracownicy nie mieli dostępu do informacji o toczących się rozmowach.  

Wczoraj, specjalna komisja ds. referendum po przeliczeniu wszystkich głosów uznała, że 

radnym PiS nie udało sie zebrać potrzebnej liczby podpisów pod wnioskiem o referendum. 

Władze Warszawy chcą sprzedać pakiet 84 procent udziałów w spółce SPEC. Miasto zachowa 

jedynie 1 procent. Reszta akcji należy do pracowników. Przejęciem spółki jest 

zainteresowana francuska firma Dalkia.  
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